
 

 

 

Zápis z mimořádného kolegia děkanky HF JAMU dne 20. 1. 2021  
Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová, prof. MgA. Jindřich Petráš, 
Ing. Jana Vondráčková 

 
1. Otevírací doba HF v týdnu 25. 1. – 29. 1. 2021: 

- Budova HF bude v tomto týdnu otevřena od 8.00 do 20.00 hodin. 
- V úterý 26. 1. bude budova uzavřena vzhledem k přerušení dodávky vody. 
- Fakultní nařízení v rámci systému PES byla aktualizována. 

 
2. Přijímací řízení 1. 2. – 6. 2. 2021: 

- Doc. Goliášová seznámila přítomné s organizací přijímacího řízení ve dnech 1. 2. – 6. 2. 
2021. 

- HF bude v době konání přijímacího řízení přístupná pouze uchazečům, členům zkušebních 
komisí, pedagogům klavírní spolupráce, kteří doprovázejí u talentových zkoušek 
a pracovníkům děkanátu. Studenti, kteří mají v tomto týdnu umělecký výstup, dostanou 
přesné instrukce a časový harmonogram z koncertního oddělení. 

- Otevírací doba fakulty v době přijímacího řízení bude od 8.00 do 22.00 hodin. 
 

3. Informace Ing. Vondráčkové: 
- Paní tajemnice informovala o změnách ve financování internacionalizace zejména 

v souvislosti s CRP a IP 2021. Schůze o konkrétnějších otázkách financování projektů se 
bude konat ve středu 27. 1. 2021 od 11 do 12 hodin (prof. Willi, Ph.D., Ing. Vondráčková, 
prof. MgA. Petráš, prof. Ing. Medek, Ph.D.).  

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 25. 1. 2021 (online) 
Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová, prof. MgA. Jindřich Petráš, 
Ing. Jana Vondráčková, PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D. 

Hosté: MgA. Daniela Svobodová, doc. Ing. MgA. Lucie Pešl Šilerová, Ph.D. 

 
1. Prezentace MgA. Svobodové: 

- MgA. Svobodová představila svou prezentaci na téma Marketingová a komunikační strategie 
HF JAMU – viz přiložený dokument. 

- Kolegium děkanky považuje prezentovanou strategii pro HF za velmi přínosnou. 
- Doc. Pešl Šilerová: je třeba začít komunikovat body strategie i s vedoucími kateder. 
- Paní děkanka upozornila, že je potřeba vytvořit časovou osu uskutečnění zásadních bodů 

strategie. Ing. Vondráčková souhlasí, a to zejména vzhledem k rozpočtu a startovacímu 
financování v r. 2021. 

- Ing. Vondráčková: upozornění – Studio Devítka je vedeno jako seminář (klauzura). 
- Bylo doporučeno více zohlednit studentské a fakultní soubory a definovat vztah mezi již 

existujícím formátem Občasníku a novým formátem Newsletteru.  
 



 

 

 

2. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 
- Strategický záměr JAMU 21+: 

• Ve strategickém záměru chybí určité body ohledně HF, které se ale týkají JAMU 
celkově. 

• PhDr. Lyko: je nezbytné formulovat tyto základní priority a do strategického záměru 
JAMU je zakomponovat.  

• Děkanka vyzvala k analýze stavu habilitačních a jmenovacích řízení. Podklady budou 
dodané do konce týdne, další projednání a závěry z analýzy se budou projednávat na 
dalších schůzích a následně na kolegiu děkanky dne 8. 2. 2021. 
 

3. Informace prof. MgA. Petráše: 
- Umělecké výstupy v rámci uzavírání předmětů probíhají i tento týden, vrátnice dostala 

k dispozici přehled studentů. Podle tohoto scénáře budou probíhat umělecké výstupy i týden 
následující. 

- Probíhá spolupráce s prof. Michalicou a prof. Novotným ohledně strategie náboru studentů. 
 

4. Informace doc. MgA. Goliášové: 
- Prof. Opršál poprosil o větší rozsah využívání cvičeben katedry bicích nástrojů, zejména 

z důvodů příprav na konzultace, na které studenti využívají nástroje v budově. Po projednání 
s paní kvestorkou bude povoleno cvičení studentů KBN ve škole, stejně tak bude povolen 
vstup těchto studentů do budovy HF i v týdnu přijímacích zkoušek. Studenti budou dodržovat 
hygienické předpisy a budou ve cvičebnách sami. Kolegium děkanky tento požadavek 
schválilo. 

- Probíhají přípravy na přijímací řízení, vše by mělo být zajištěno. 

 
5. Informace Ing. Vondráčkové: 

- Music Lab: KD bylo seznámeno s žádostí majitelů Music Lab o úlevu na nájemném po dobu 
nouzového stavu. Kolegium děkanky se shodlo, že následující 2 měsíce opět dojde ke snížení 
nájmu na 1/3, tj. 11 tisíc/měsíc. 

- Finanční požadavky na FRIM 2021 – zahrnuty do letošního roku. 
- Návrhy na pořízení nových nástrojů: kytara, housle, violoncello, hoboj – přesunuty do dalšího 

roku. 
- Kolegium děkanky schválilo návrh na prodloužení stávajících osobních příplatků do 31. 12. 

2021. Případné jednotlivé změny budou řešeny samostatně. 
 
6. Informace PhDr. Petr Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 

- Dne 20. 1. proběhlo zasedání fakultní sekce komise FRVČ, podány byly 3 nové projekty 
okruhu A, tři projekty okruhu B. 

 

Příští řádné KD proběhne dne 8. 2. 2021 v 9.30 online. 
 

Zapsala     Verifikovala 

Mgr. Veronika Ďásková     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 

     Děkanka HF 


